
V PODOLNICI

Kmalu nov gasilski dom
Podolnici, slikoviti vasici nedaleč od Hor-

jula, kmalu ne bo več treba trepetati pred
morebitnimi požari. Sredi vasi se namreč
naglo vzpenja kvišku novo gasilsko poslop-
je, ki bo nudilo prostore domačim gasilcem
- mladi a prizadevni vaški gasilski enoti, ki
je že nekajkrat pokazala, kako se kljubuje
ognju. Gradnjo doma so Podolničani v glav-
nem zastavili kar z lastnimi močmi, s prosto-
voljnim delom, potrebna finančna sredstva
pa dobivajo od občinske gasilske zveze.

»Do zdaj smo v gradnjo vložili že nad
2500 udarniških ur,« je povedal predsednik
gasilske enote Stanko Žvekelj. »V glavnem
gradimo gasilci sami, sem pa tja pa nam
pomagajo tudi podporni člani. Delo kljub
manjšim zastojem kar lepo napreduje in
pričakovati je, da bo dom drugo leto že
dograjen. Seveda dobremu delu botruje tudi
delovna sposobnost enote, saj le-te povečini
sestavljajo mlajši člani (enota je bila usta-
novljena pred dvanajstimi leti). Prav tako pa
so krajani sami prispevali tudi les in - še
zlasti na začetku - del finančnih sredstev. Ta
smo zbrali s prostovoljnimi prispevki in po-
višanjem članarine naših članov. Seveda pa
je bilo vsega tega denarja premalo. Komaj-
da za začetek. Zato smo poslej v glavnem
odvisni od gasilske zveze. Od te, oziroma od
njene pomoči, pa bo slejkoprej odvisna tudi
nadaljnja gradnja doma.«

Seveda pa novi dom ne bo koristil le
podolniškim gasilcem. Tu bodo imeli na vo-
ljo prostore tudi člani vaškega odbora, ki
bodo tako laže pretresali tekočo krajevno

problematiko. Te pa - kakor je na krajev-
nem prazniku povedal predsednik odborj
Janez Lešnjak - prav nikoli ne zmanjka.
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